
中華大學VR聽讀測驗
CHU VR Listening & Reading Test

流程說明與測驗連結
Test taking procedure & Test Link



準備好電腦及耳機，確認連線及音訊正常
Make sure your computer connection and headphone work properly.
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Google 中華大學語言中心然後點選考試自學平台
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請點選第8項英文一二(實用級)VR聽讀測驗



1.點選
進入考試

Click                     to begin the test



2.點選
進入考場

Click               to begin the test  



3. 聽力三部分總共25 題單選題，點選【進入聽力測驗】

There are 3 parts and 25 questions in total in the listening Test

Click 【進入聽力測驗】to take the listening test.



4.聽力測驗音量測試:

若聽到聲音，點選【聽得到進入聽力測驗】

若聽不到聲音，點選【向老師反應】
Volume testing:

if you can hear the sound clearly, click  【聽得到進入聽力測驗】
if you can not hear the sound clearly, click 【向老師反應】



5.點選【開始測驗】
Click【開始測驗】to begin the listening test



6. 讀完聽力答題指示後
點選【我已讀完答題指示，開始作答】
After listening to the question and reading the three choices, choose the answer that best matches the picture



7.點選答案選項
After listening to the question and read the three choices, choose the answer that best matches the picture



8.題目音檔播放結束後即可點選【往下一題】繼續作答
聽力測驗無法返回修改答案
After the recording is over, click 【往下一題】to continue the test , you cannot go back to change your answer once you click 【往下一題】



9.聽完第25題後，才能點選【交卷】
After you finish all 25 questions in the listening test, then you click 【交卷】to finish the listening test 



10. 點選【確定】即完成交卷動作
聽力無法重聽，故點選【取消】亦無功能
Click 【確定】to finish the listening test. 

Because it is not allowed to change the answer in the listening test once you choose it,  the undo button 【取消】 is of no use.



11.看到聽力測驗成績後點選【進入閱讀測驗】
閱讀僅一部分共 25 題單選詞彙題
After you see your listening test score, continue with the reading test by clicking 【進入閱讀測驗】

There are 25 vocabulary questions  in the reading test



12.點選【開始測驗】
Click【開始測驗】to begin the reading test



13.點選答案選項，25題都完成後點選【交卷】
After you finish the 25 reading questions, click【交卷】to finish the reading test 



14. 若欲修改已作答答案，請點選【取消】，並返回修改答案
若欲交卷，點選【確定】
Click 【取消】if you want to go back to change your answer, Click 【確定】to turn in your reading test 



15.看到聽力及閱讀測驗分數便完成考試，點選【離開】
If you see both your listening and reading test scores on the screen, you click  【離開】to exit the test 



現在開始Google
「中華大學語言中心>>考試自學平台」
進入朗讀競賽，有任何問題請舉手詢問監試人員，
祝各位測驗順利
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